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„Drága gyermekek; édesanyaként újra arra hívlak benneteket, hogy ne legyetek keményszívűek. Ne
hunyjatok szemet a figyelmeztetések felett, amelyet a Mennyei Atya szeretetből küld nektek. Szere-
titek-e Őt mindenek felett? Bánjátok-e, hogy gyakran megfeledkeztek arról, hogy a Mennyei atya
nagy szeretetéből küldte el Fiát, hogy keresztje által megváltson bennünket? Bánjátok-e, hogy még
mindig nem fogadjátok el az üzeneteket? Gyermekeim, ne szegüljetek ellen Fiam szeretetének. Ne
szegüljetek ellen a reménynek és a békének. Imádságotok és böjtötök által, Fiam el fogja űzni  ke-
resztjével a sötétséget, amely be akar kebelezni benneteket és uralkodni akar rajtatok. Erőt fog adni
az új élethez. Fiam általi életetek áldás és remény lesz a bűn sötétségében tévelygő bűnösök számára.
Gyermekeim, virrasszatok! Én édesanyaként virrasztok veletek. Különösen imádkozom és virrasztok
azok felett, akiket Fiam meghívott arra, hogy számotokra a fény és remény hordozói legyenek –
pásztoraitokért. Köszönöm nektek!”

Medjugorje, 
2013. február 25.

„Drága gyermekek! Ma is az imád-
ságra hívlak benneteket. A bűn a
földi dolgok felé húz titeket, én
pedig azért jöttem, hogy a szentség
és az isteni dolgok felé vezesselek
benneteket, de ti  küzdötök és ener-
giátokat a bennetek lévő jó és rossz
közötti harcra pazaroljátok. Ezért
gyermekeim, imádkozzatok, imád-
kozzatok, imádkozzatok mindad-
dig, míg az imádság örömmé, az
életetek pedig egyszerű Isten felé
haladássá nem válik. Köszönöm,
hogy válaszoltatok hívásomra.”
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A Szűzanyával a szentség felé
Ljubo Kurtović atya tanítása a Szűzanya februári üzenetéhez

     A hit évében vagyunk, amelyet XVI. Benedek pápa hirde-
tett meg. Ő maga is mondja, hogy a hit évét és az új evangeli-
zációt nem a II. Vatikáni zsinat évfordulója miatt látta fontos-
nak, hanem azért, mert nagy szükség ma arra, hogy hangsú-
lyozzuk a hit fontosságát és a Krisztushoz tartozás szépségéről
és öröméről való tanúskodást. A Szentatya szól a növekvő lelki
ürességről, amely egyre jobban terjed az emberi szívekben.
     Arról is beszél, hogy Isten elfeledése uralkodik napjaink-
ban, és egyre növekszik a távolság a hit és az élet között. A
személyes hit elégtelen ismerete uralkodik. Amit nem isme-
rünk, azt nem tudjuk megszeretni. Minden negatívitás ellenére
az emberben nem szűnhet meg, az az alapszükséglet, hogy vá-
laszt adjon életének végső értelmére. Az emberben szüntelen
szomjúság marad Isten után. Olyan szomjúság ez, amelyet
senki és semmi nem tud betölteni, csak egyedül Isten.
     Ebben a lelki pusztaságban, amely egyre nagyobb mérete-

ket ölt az emberi szívekben, Medjugorje immár 32 éve nyújt
lelki oázist, amelyben a hívők világosságra lelnek a szentség
felé vezető útjukon. A Béke Királynője édesanyai hangja hal-
kan és állhatatosan hívja gyermekeit. Meghallják mindazok,
akik akarják és vágynak rá. 
     A szentség útján lehetetlen növekedni a hit ajándéka nél-
kül. Ha a hit Isten ingyenes ajándéka is, szükséges azt ápolni,
megőrizni és megtartani. Isten azoknak ajándékozza a hitet,
akik készek befogadni. Isten sohasem erőszakos, mindig ön-
magát ajándékozza. 
     Krisztus hit nélkül nem tud a szívünkben lakozni. A Krisz-
tusba vetett hit által lesz „Isten ereje” jelen az életünkben. Csak-
is a hit által fogadhatjuk el Krisztust és az Ő egyházát, mint
utunkat, életünket és üdvösségünket. Hit nélkül élet nélküli
keresztényekké leszünk, vagyis csak a nevünkben leszünk
azok. A hit nem az értelem beleegyezése valamilyen igazság-
ba, hanem személyes találkozás, belépés az Istennel való élő
kapcsolatba, amely akkor válik lehetségessé, ha kilépünk ön-
magunkból.
     A hit ezen útján Isten elküldi és nekünk ajándékozza Fiá-
nak Édesanyját. Jelenései által közelebbről is felismerjük Isten
gondoskodását. Látjuk, hogy Isten mennyire mellénk és üd-
vösségünk mellé állt. Szavaiban a gyermeki szív felismeri Égi
Édesanyjának szavait. „Drága Gyermekek! Ma is veletek va-
gyok az imádságban, hogy Isten még erősebb hitet adjon nek-
tek. Gyermekeim, kicsi a ti hitetek és nem vagytok tudatában
annak, hogy ennek ellenére sem vagytok készek kérni Istentől
a hit ajándékát. Veletek vagyok és szüntelenül közbenjárok
mindnyájatokért Istennél, hogy hitetek mindig élő, örömteli
és Isten szeretetében teljes legyen. Gyermekeim, életetekkel
tegyetek tanúságot hitetekről és imádkozzatok, hogy a hit nap-
ról napra növekedjen szívetekben.”

„Drága gyermekek! Ma is az imádságra hívlak benneteket. A bűn a földi dolgok felé húz
titeket, én pedig azért jöttem, hogy a szentség és az isteni dolgok felé vezesselek benne-
teket, de ti  küzdötök és energiátokat a bennetek lévő jó és rossz közötti harcra pazarol-
játok. Ezért gyermekeim, imádkozzatok, imádkozzatok, imádkozzatok mindaddig, míg
az imádság örömmé, az életetek pedig egyszerű Isten felé haladássá nem válik. Köszö-
nöm, hogy válaszoltatok hívásomra.”
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     Az ember alapszükséglete a hit és a bizalom. Nem tudunk
igaz emberré válni az egymásba vetett bizalom ajándékozása
és elfogadása nélkül. Amint Julia Kristeva mondja „kimond-
hatatlan szükséglet hinni” mindenkiben, hinni az emberben.
Isten az emberben lévő hit és bizalom alapja. Ő az alapja a
jobb jövőbe vetett bizalomnak és reménynek, az ember örök-
kévalóságának és az emberi történelemnek. 
     Az Isten felé vezető utunkon Szűz Mária segítségünkre van
jelenlétével és bátorító szavaival. Ezért hív bennünket az
imádságra. Az imádság és a hit nem különálló valóság. Az
imádság szoros kapcsolatban van a hit valóságával. A hit
Krisztushoz kapcsolódik és a belé vetett bizalom kifejeződése,
az imádság pedig önmagunk felajánlása Krisztusnak, hogy Ő
fogadjon el és alakítson át bennünket. A hit saját tehetetlensé-
günk elismerése és Isten gondviselésére való hagyatkozásunk,
az imádság pedig egzisztenciális odafordulás Isten felé, amely-
ben Ő ürességünket a Szentlélek erejével tölti be. Az imádság
Istenbe vetett hitünk megvalósítása és aktualizálása. Imádság
nélkül üresek maradunk és semmit sem tudunk adni mások-
nak. Csak azzal tudunk másokat táplálni, amit Istentől kapunk.

Imádság

     Szeplőtelen Szűz, leggyöngédebb Édesanya, Te örömmel
teljes vagy, mert Jézus életét és határtalan gazdagságát, isten-
ségét ajándékozta nekünk. Mária, hogyan lehet téged nem sze-
retni és áldani irántunk való hatalmas szeretetedért? Te
valóban úgy szeretsz bennünket, ahogyan Jézus szeret minket.
Szeretni azt jelenti, odaadni mindent, önmagunkat is. Te tel-
jesen átadtad magad a mi üdvösségünkért. Az Üdvözítő is-
merte édesanyai szíved titkát és határtalan gyöngédségedet. A
haldokló Jézus utolsó lélegzetvétele előtt Rád, bűnösök me-
nedékére bízott bennünket. Mária, te a kereszt alatt egyenesen
állsz, úgy, mint a pap az oltárnál, és felajánlod értünk az édes
Emmanuelt, a velünk az Istent, a te szeretett Jézusodat. Ó vér-
tanúk Királynője, reménységünk! Szeretünk és áldunk téged
örökkön örökké. Ámen.

fra Ljubo Kurtović
fordította: Sarnyai Andrea

A találkozó
résztvevőinek
tanúságtételei

     A Medjugorjéhoz kötődő zarándoklatszervezők, a béke
központok, ima és karitatív csoportok vezetőinek 20. nemzet-
közi találkozója március 3 -tól 7 -ig tartott. A résztvevők között
találkoztunk Hubert Liepherrel, aki a világ számos országából
érkezett háromszáz barátjával együtt indította el 1992-ben a
Békemenetet. 1987 júniusában járt először Medjugorjéban.
     „Medjugorje által sok áldást kaptam az Égtől és minden
nap megpróbálom” – mondta Hubert, majd hozzátette, hogy
kezdettől fogva részt vesz a szemináriumon, az első 1991-
1992 -ben volt Tučepiben. „Sokat segít abban, hogy jó kap-
csolatot építsünk ki a plébániával, a ferencesekkel. Ők el-
mondják nekünk azokat a dolgokat, amelyekre figyelnünk
kell, amikor zarándok csoportokat vezetünk és ezáltal is gaz-
dagodik az életünk. A legnagyobb ajándék amit Medjugorjé-
ban kaphatunk, annak a megértése, hogy Isten létezik és léte-
zik örökkévalóság is. Végülis az Ég vezeti ide a zarándokot,
mert először az érinti meg őket, és azután hallanak bennünket
és döntik el azt, hogy eljönnek. Egyre több zarándok jön ide
és minden alkalommal, amikor csoportokat hozunk, megkér-
dezzük, ki jött most első alkalommal?! Mindig kb. a csoport
30-40% -a jelentkezik, ami azt jelenti, hogy a Szűzanya még
mindig nem fáradt bele abba, hogy új zarándokokat keressen,
akik eljönnek és meglátogatják ezt a helyet.” 
     Tesoro Savino az olaszországi Bariból, érkezett. Feleségé-
vel Patriziaval vett részt a szemináriumon. Az ő medjugorjei
kalandjuk 1999 -ben kezdődött. „Először a feleségem jött el,
aki súlyos szívbetegségből gyógyult meg, amelytől évek óta
szenvedett, és az ő gyógyulása hozott el engem is ide, habár
akkor még nem voltam hívő. 20 évvel ezelőtt megesküdtünk
a templomban, habár én méltatlankodtam, mert nem hittem a
házasság szentségében. Miután az ő tapasztalata áldást hozott
számomra és családunk számára, elindultunk pici lépésekben
a Szűzanya felé és így két év múlva én is eljöttem Medjugor-
jéba. Számomra ez Krisztus megismerésének mély élményét
adta, amely megváltoztatta az én életemet, a mi életünket, és
nagyon kicsi lépésekben haladtam Máriával az úton. A Szűz-
anya egy papon keresztül bevezetett a zarándokokkal való
munkába; azt kérte, hogy szervezzünk zarándoklatot. Ma
olyan házaspár vagyunk, akik elfogadtuk a hit ajándékát és
minden nap kérjük az erőt, amely megtart bennünket ebben a
lelkiségben” – mondta Tesoro.         http://www.medjugorje.hr/hu

2012. februári statisztika
A kiszolgáltatott szentostyák száma: 45 500

A koncelebráló papok száma: 1212 (43 naponta)
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A család mint élő tanú
Beszélgetés Ivan Dragicevic látnokkal 2012. december 30-án Medjugorjéban (Vitomir Damjanovic)

- Ivan, örülök, hogy Amerikából eljöttél Megjugorjéba és
most beszélgethetünk egymással. Elmesélnéd, milyen
volt a karácsony Amerikában?

- Köztudott, hogy minden évben májustól Medjugorjében va-
gyok és csak szeptember végén térek vissza Amerikába a csa-
ládomhoz. Ezen kívül minden évben közvetlen karácsony
után eljövök Medjugorjébe a szüleimhez. Ez most is így tör-
tént. Tegnap érkeztem és január 4-ig maradok, aztán vissza-
repülök Amerikába.
A karácsony számunkra, katolikusok számára nagy ünnep.
Ezekben a napokban a családom körében vagyok, feleségem-
mel és gyermekeimmel. Azt hiszem, hogy ezeket a napokat
mindenkinek a családban kellene eltöltenie, mert a karácsony
a katolikusok számára a legnagyobb családi ünnep. Minden
évben imakilenceddel készülünk karácsonyra, imádkozunk a
betlehem előtt és minden nap elmegyünk a szentmisére. Kü-
lönösen szép, amikor Szenteste az Istenanya a Kisjézussal a
karján megjelenik. Számomra és a családom számára ez egy
nagy esemény és ezt az örömöt nehéz szavakkal kifejezni.

Szenteste mindannyian összegyűlünk a jászol előtt, együtt
imádkozunk a gyermekeinkkel és várjuk a Szűzanya jöttét.
Amikor megérkezik, az valami csodálatosan szép. Különös
öröm tölt el, hisz tudom, hogy a hozzám legközelebb állók
körülöttem vannak, amikor a Szűzanyával beszélgetek.  A je-
lenés alatt mély béke tölt el. Hogyne érezném ezt, amikor a
Szűzanya karjában ott látom a kis Jézust, aki a Béke királya.
Ezt a kis Jézust, ezt a királyt szeretné a Szűzanya ezen az
estén különös módon felkínálni nekünk. 

- Miért olyan különleges ez a jelenés a számodra?

- Azért, mert ezen az estén az egész családom a Szűzanya és
a kis Jézus előtt térdel és imádkozik. Különösen meghatározó
az a pillanat, amikor a Szűzanya közeledik felém és azt sze-
retné, hogy a gyermekeim megérintsék a kis Jézust. Ekkor az
örömöm határtalan. Ezt az örömöt látom gyermekeim sze-
mében, mikor fogom a kezüket és odavezetem őket Jézushoz,
hogy megérinthessék Őt. Most kérdezhetnék, látnak-e vala-
mit a gyermekeim, nem tudom, de azt igen, hogy ebben a pil-
lanatban éreznek és átélnek valami rendkívülit. Ez leírhatatlan
öröm számomra és a családom számára.

- Ez az egyik legnagyobb ajándék az Ön és a gyermekei
számára. Tesznek fel a gyerekek néha kérdéseket?

- A Szűzanya már 31 éve megjelenik nekem. Mielőtt családot
alapítottam, másképp volt. Mióta nős vagyok és gyermekeim
vannak, mindig beszélek nekik a jelenésekről, nem csak ka-
rácsonykor, hanem minden nap a jelenések után. A gyerekek
maguk is kíváncsiak és sok kérdést tesznek fel. Bizonyosság-
gal mondhatom, hogy a gyermekeknek sokkal érettebb kér-
déseik vannak, mint a felnőtteknek. Ha azt mondom, hogy
érettebb, a kérdések mélységére gondolok, melyek még
őszinték, szívből jövök. Az én gyerekeim, mint minden más
gyermek iskolába járnak és ott hittant tanulnak. Valószínű,
hogy az első és megalapozó hittanítást a családban kapták
meg, és ezt erősíti az iskolai hitoktatás. Mindazt, amit a csa-
ládban tanultak meg, az iskolában még elmélyítik. Megtanul-
ták, hogy Jézus megszületett, ezen a földön élt és megfeszí-
tették. Amikor haza jönnek, azt kérdezik tőlem, hogyan lehet-
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séges, hogy a Szűzanya mégis a kisded Jézussal a karján jön,
hisz tudják, hogy Jézus felnőtt. Megpróbálom elmagyarázni
neki, hogy Istennél minden lehetséges.

- Mit jelent számodra az a pillanat, amikor a Szűzanya a
gyermek Jézussal a karján jön?

- Mária édesanya, ő adta Jézust nekünk, az Istent, mint gyer-
meket.  Odaadja a fiát nekünk, aki a Béke királya. Magáról
azt mondta, amikor az egyik jelenés alkalmával megkérdez-
tük, hogy ő a Béke királynője. Ezzel nem csökkentette Fiá-
nak, a Béke királyának az értékét, hanem azt szeretné mon-
dani, hogy Fia minden királyok felett áll, a világ minden bé-
kéje felett. Mária mindig a Fiát helyezi előtérbe. Ezért mondta
egy alkalommal: Ha köztem és a szentmise között kellene vá-
lasztanotok, akkor mindig a szentmisét válasszátok, mert
azon Fiam önmagát adta váltságdíjul a világ minden bűnéért. 

- Pár nappal karácsony előtt sokat lehetett hallani a közel-
gő világvégéről. Minden újság és a televízió is erről tudó-
sított. 

- Mindig azt mondom és most is ezt szeretném hangsúlyozni,
hogy óvakodnunk kell azoktól az evilági prófétáktól, akik a
világ végéről és Jézus második eljöveteléről mondanak pró-
féciákat és a világot ezzel próbálják befolyásolni. A Szűzanya
31 éve tartó jelenései alatt Medjugorjéban még soha nem hal-
lottam, hogy ő – legalábbis nekem – valamit a világ végéről
mondott volna vagy hasonló dolgokról, mint amiről az utóbbi
időben hallani lehet. Mária a reménység anyjaként jön és a
reményt szeretné felkínálni a világnak oly módon, hogy ne-
künk üzeneteket ad és ezeken az üzeneteken keresztül sze-
retne segíteni és erősíteni bennünket, hogy aztán megerősöd-
ve képesek legyünk ezt a világot megváltoztatni. Különösen
a családokat szeretné erősíteni és erre helyezi a legnagyobb
hangsúlyt. A család nélkül, az emberiség, a társadalom és az
egyház alappillére nélkül nincs jövő. A család a forrása és a
magja mindennek ezen a világon. Ha a család egészséges, ak-
kor minden az. Ezért kell keményen dolgoznunk a családon
és ha ezt tesszük, semmitől sem kell félnünk. A másik, amit
szeretnék kiemelni, a szilárd hit és a bizalom. Fontos, Isten-
ben hinnünk és a parancsai szerint élnünk. Ha ezt elfogadjuk,
nem kell félnünk. 

- Ezekben a napokban megjelent neked a Szűzanya. Meg
tudnád osztani velünk, milyennek láttad?

- Mária nagyon boldog volt, de ugyanakkor különös felelős-
ségre hívott minket. Ez nagyon fontos. Gyakran nem vesszük
komolyan jöttét és nem figyelünk kérésére. El kell fogadnunk
üzenetét, hogy mi magunk is képesek legyünk megváltozni

és ezzel jellé válhassunk a többi ember számára. És ez az,
amit a Szűzanya különösen kér tőlünk. Azt szeretné, hogy je-
lenlétének élő tanúi legyünk itt, a földön és ne felejtsük el,
hogy nem erre a világra lettünk híva, hanem egy új világra,
egy új rendre, amely számunkra van előkészítve. Erről hosz-
szan lehetne most beszélni, de azzal mindenesetre tudatában
kell lennünk, hogy nem ezért a világért élünk. Ezen a földön
csak átutazók vagyunk, hogy felkészüljünk az Istennel való
életre. A felkészülés erre az új életre a születésünkkel kezdő-
dik és életünk végéig kell hogy tartson, ezért van itt a Szűza-
nya, aki ezen az úton szeretne vezetni bennünket.

- Iván, holnap kezdjük az új évet. Mit tanácsolsz nekünk
az elkövetkező esztendőre?

- Az új év mindig egy új kihívás, hisz annyi minden áll előt-
tünk. Manapság sok rossz van a világon, a Sátán olyannyira
jelen van körülöttünk, hogy csakugyan vigyáznunk kell. A
Sátán annyira erős, hogy bennünk és körülöttünk mindent
tönkre tesz. Ezért nagyon fontos tennünk, amire a Szűzanya
hív minket: a család evangelizációja, a világ és az egyház
evangelizációja. És ebből sok gyümölcs származhat.

- Ha már a Sátánt említetted, mit gondolsz róla?

- A Sátán apró dolgokon keresztül hat, amelyeket eleinte észre
sem veszünk és nem gondolunk arra, hogy ez tőle származik.
Aztán egyre többet és többet akar. Hatalmába keríti az embert
és csak a második, harmadik stádiumban fogjuk fel, hogy a
csapdájába estünk és hogy gyógyulásra van szükségünk. Ez
olyan, mint a rákos megbetegedés, ami napjaink egyik legsú-
lyosabb betegsége. Tudjuk, hogy a rákos daganat lassan nő
és hogy a testet egyre jobban felemészti. Van első, második,
harmadik és negyedik stádium, amikor már nincs menekvés.
A mai ember és az emberiség éppen ebben a negyedik stádi-
umban van és ez a probléma. Ezért kell a bűnt alapjaiban el-
fojtanunk. Be kell látnunk, hogy sürgősen gyógyszerre van
szükségünk. Mi segíthet nekünk? Elsősorban a családi ima,
a személyes ima, a Szűzanya üzeneteinek megélése és az Is-
ten parancsainak megtartása. Sajnálom azokat, akik nem tart-
ják ehhez magukat, de ez az egyetlen út, hogy ma ebből a sú-
lyos betegségből meg tudjunk gyógyulni.

Medjugorje Schweiz, 
Maria Königin des Friedens März 2013

Fordította: Némethné Gábor Krisztina
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kor minden más másodlagos lesz, csak Őt tartjátok majd szem
előtt. Csak egy dologban kell biztosnak lennünk: hogy mind-
annyian a színe elé fogunk állni és ott felemelt fővel, vagy
lehajtott fővel állunk majd?
„Könyörgöm, imádkozzatok a látnokokért is, hogy azt te-
gyék, amit Isten elvár tőlük, és azt a lehető legjobban, mivel
olyan könnyű hibákat elkövetni. Ami engem illet, én imád-
kozni fogok értetek teljes szívemmel.”

3. Fájdalmas eseményeknek lehetünk tanúi az utóbbi na-
pokban. 

Először is Benedek pápánk bejelentette, a Lourdes-i Szűz-
anya ünnepén, hogy nem szeretne tovább Szent Péter széké-
ben ülni. Szentatyánk nagyon sokat szenvedett és imádkozott,
mielőtt meghozta ezt a döntését, és tudja, hogy miért döntött
így tudatának teljes birtokában.  Ez a hír Medjugorjéban ért
bennünket és nagyon megindító volt számunkra. Térden állva
imádkozunk, hogy imáinkkal mellette álljunk ebben a nehéz
időszakban. Azt is eldöntöttük, hogy kiűzünk minden félelmet
szívünkből. Olyan eseményeknél, amelyek megráztak ben-
nünket, Miasszonyunk mindig mellettünk állt és bíztatott,
hogy ne féljünk, különösen akkor, amikor nincs miért fél-
nünk. Igaz az, hogy hatalmas hullámok rázzák Péter csónak-
ját. Például, a katolikusokat a világ nagyon sok részén üldö-
zik, a kormányok a világ számos országában szentségtörő tör-
vényeket vezetnek be, minden mennyei közbenjárás ellenére,
az igaz hívők száma egyre elenyészőbb azokhoz képest, akik
nem ismerik még Isten szeretetét, vagy nem is akarják meg-
ismerni azt. 

Még nem értük el az állhatatosság óráját. A megpróbálta-
tások idején, az öröm és a magabiztosság segít abban, hogy
Isten győzelmet arasson a gonosz erőivel szemben. Minden
intézmény közül, amelyet az ember hozott létre, csak az egy-
ház az, amelyik túlélte az évszázadok megpróbáltatásait. Bű-
neink ellenére. Miért? Mert Jézus az egyház feje, és Ő ígéretet
tett Péternek, amelyik egyedülálló az emberiség történetében:
„Én is mondom neked: Péter vagy, erre a sziklára építem egy-
házamat, s az alvilág kapui sem vesznek rajta erőt.” (Mt 16,18)

Kedves testvéreim, az egyházunknak van jövője! Tehát
mitől félünk? „Ha Isten velünk, ki ellenünk?” – mondja Szent
Pál. A mi feladatunk az, hogy megtaláljuk magunkat benne,
és ne engedjük, hogy valami elválasszon az Ő kegyelmétől.
Olvassuk el Don Bosco írását, amely az egyházról szóló pró-
féciáját tartalmazza. Ez egy nagyon tanulságos történet a csó-
nakokról és arról, hogy Jézus hogyan ígér győzelmet azok-
nak, akik az Ő nyomában járnak. 

Miasszonyunk már régóta mutatja nekünk ezt az utat. De
azt meg kell jegyeznünk, hogy mostanában inkább a jövőről
beszélt, és arról, hogy mit fog majd velünk tenni, mintha azt
akarná, hogy valamire felkészüljünk.

Medjugorjei hírlevél
2012. február 15.

Drága medjugorjei Gyermekeim! 
Dicsértessék Jézus és Mária!

1. 2013. február 2 -án Mirjánának újból megjelent a Szűz-
anya. A jelenés után a következő üzenetet osztotta meg ve-
lünk:
„Drága gyermekek! A szeretet - az igaz szeretet - vezet hoz-
zátok, amelyre szeretnélek megtanítani benneteket is. A sze-
retetre, amelyet Fiam mutatott meg nektek, amikor irántatok
való szeretetből meghalt a kereszten. A szeretetre, amely min-
dig kész megbocsátani és bocsánatot kérni. Mekkora a ti sze-
retetetek? Anyai szívem szomorú, amikor szeretetet keres a
szívetekben. Nem vagytok készek szeretetből alávetni aka-
ratotokat Isten akaratának. Nem tudtok nekem segíteni abban,
hogy azok is megismerjék Isten szeretetét, akik még nem is-
merték meg, mert nincs igaz szeretet bennetek.
Ajánljátok fel nekem szíveteket és vezetni foglak benneteket.
Megtanítalak titeket megbocsátani, szeretni ellenségeiteket
és Fiam szerint élni. Ne féltsétek magatokat. Fiam nem felejti
el bajaikban azokat, akik szeretnek. Mellettetek leszek. Kérni
fogom a Mennyei Atyát, hogy ragyogtassa rátok az örök igaz-
ság és szeretet fényét. Imádkozzatok pásztoraitokért, hogy
böjtötök és imátok által szeretetben vezessenek benneteket.
Köszönöm nektek.”

2. Február 9.-én Mirjana Triesztben volt a Santa Maggiore
templomban. Trieszt érseke Msgr. Giampaolo Crepaldii szin-
tén jelen volt. Tanúságtételében Mirjana azt kérte: „Testvér-
ként könyörgöm hozzátok – mivel ismerem a Szűzanya szán-
dékait – Szeressetek! Szeressétek lelki vezetőiteket! Segítse-
tek nekik abban, hogy imádkozzanak különösen Szentatyán-
kért, akinek ebben az időszakban nagyon nagy szüksége van
a ti segítségetekre, a mi segítségünkre, imáinkra, szeretetünk-
re, és nem arra, hogy ítélkezzünk felette.”

„Ha holnap állnánk Isten ítélőszéke elé és megkérdezné
tőlünk: Hogyan ítélkezhettél? Ki vagy te? – Mit válaszolnál?
Ezért én arra kérlek titeket, hogy kérjétek Istentől a szeretet
ajándékát. Ha megvan bennetek ez az ajándék, nem fogtok
ítélkezni, kritizálni, mivel minden személyben Jézust fogjátok
látni, és mindig találtok valamilyen mentséget a cselekedete-
ikre. Még ha meg is bántanak valamivel, találtok majd tet-
tükre igazolást. Ha életetekben Isten kerül az első helyre, ak-
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„Én mellettetek leszek” „Én majd imádkozom a Mennyei
Atyához, hogy világítson meg titeket az örök igazság fényé-
vel.” „ Én majd megerősítelek titeket.” „ Áldásokkal foglak
elhalmozni titeket.” „Szeretetemmel megvédelek titeket a go-
nosz szellemektől.” „Veletek leszek.” „Jelenlétemmel megvi-
gasztallak a nehéz pillanatokban.” Engedjük, hogy felké-
szítsen bennünket. Ő jobban számít ránk most, mint valaha!

4. Franciaország szenved! Február 12. -én a francia Parlament
elfogadta a melegek házasságáról szóló törvényt. De a Szená-
tus április 2. -án újra tárgyalja, tehát van remény arra, hogy a
törvényt elutasítsák. 
Marthe Robin (francia misztikus, akit boldoggá fognak avat-
ni) megjövendölte, hogy Franciaország nagyon mélyre fog
süllyedni büszkesége és rossz vezetői miatt, akiket megvá-
lasztottak. De Marthe azt is mondta, hogy Mária eljön és
megmenti Franciaországot, és a Szentlélek áldása bőségesen
száll majd az országra. Felemelkedik és misszionáriusokat
küld majd megint a világ minden tájára. Imádkozzunk a
rosszakarókért, hogy térjenek meg ahelyett, hogy saját kelep-
céjükbe esnének, amit az egyháznak ásnak. 

5. Éljen a Nagyböjt!

„Aki imádkozik, nem fél a jövőtől, és aki böjtöl, nem fél
a gonosztól” - mondta Miasszonyunk. Ez a két fegyver na-
gyon hatásos, hogy megnyerjük a mostanság vívott csatáin-
kat. De gyakran félrerakjuk őket, nem veszünk róluk tudo-
mást, és csak az emberi képességeinkre hagyatkozunk, hogy
legyőzzük ellenségeinket és így elszalasszuk azt a rengeteg
kegyelmet, ami vár ránk. Milyen kár! Böjtölés és imádság
nélkül nem boldogulunk! Áldott legyen a Nagyböjt, amikor
közelebb kerülhetünk Krisztushoz és megtisztíthatjuk lelkün-
ket mindentől, ami távol tart minket tőle.

Hogy egy kicsit több színt vigyünk böjtölési szokásaink-
ba, barátunk Flavia egy nagyon érdekes kenyérkészítési mód-
szert ajánl nekünk, élesztő nélkül olyan kenyeret kapunk mint
az indiai chapati.   

6. Keressük az egyház védőszentjét!

Március 19. Szent József ünnepe. Otthon, mindig felaján-
lunk neki egy 30 napos novenát (február 16. – március 18.)
és ő kimutatja nekünk háláját. József litániája gyönyörű! A
következő hetekben, amikor a bíborosok találkoznak a konk-
lávéban, imádkozzunk ahhoz, aki védelmezte és vezette a
Szent Családot, és aki mindig is az egyház édesapja volt.
Hagyjuk, hogy most is az egyház érdekében munkálkodjon. 
Mi több, ugyanúgy, mint Pio atya és más tanúságtevők tették,
küldjük el őrangyalainkat a konklávé gyűléseire. Borítsuk be
Róma egét jó angyalokkal és segítsünk abban, hogy minden

sötét felleget, amit az ellenség küld, el tudjunk oszlatni. Egy
őrangyal sokkal erősebb, mint a pokol minden démona. Mert
ő Istent képviseli!

7. „Zivi camen”? 

Január 25. -i üzenetében Miasszonyunk csodálatos párhu-
zamot állít fel az imáink és a kő keménysége között. „Imátok
legyen olyan erős, mint az élő kő, mindaddig, míg életetek
tanúságtétellé nem válik.” A horvát kifejezés „zivi camen”
nem létezik a mi nyelvünkben. Ha lefordítjuk a szót, azt je-
lenti „élő kő” de ez nem tükrözi a szó valódi jelentését. Ebben
a régióban, ha mélyen leásunk, azt látjuk, hogy több a kő,
mint a talaj, és ha egy ház alapjait szeretnénk megépíteni, elő-
ször szét kell törnünk a kődarabokat. A horvát emberek ezeket
a kődarabokat „zivi camen”-nek hívják, és ezek elmozdítha-
tatlanok. Boldog az, aki házát ezekre a kövekre építi, mert a
vihar nem tudja majd azt elpusztítani.

Hogyan lehet imánk olyan erős, mint a kő? Szent Berna-
dett ezt mondta: „Ha úgy szeretnél imádkozni, mint egy szent,
imádkozz úgy, mint egy szegény ember!” Annak az ember-
nek, aki tudja magáról, hogy mennyire szegény, tehát mindent
Istentől vár, helyet ad neki a szívében, minden dologban csak
Mennyei Atyjára számít, egyszóval szíve és a mennyország
között megbonthatatlan kapocs létezik, az imája erős és ki-
állja még a legvadabb viharokat is. Az ilyen ember világító-
toronyként fog világítani azoknak, akiknek nincs imaéletük
és hajlamosak a kétségbeesésre. Ő tanú lesz. 

Legdrágább Gospa, Krisztus és az Egyház Édesanyja,
neked megvannak a terveid a világ számára és mi tudjuk,
hogy véghez is viszed őket. De mennyi szenvedés után?! Mi
bízunk a Te anyai törődésedben, amellyel gyengéden, de
ugyanakkor határozott erővel vezetsz minket. Legyünk mi is
azok között, akik a Te nyomdokodban járnak, hogy felgyor-
sítsuk a Te Szeplőtelen Szíved győzelmét! 

Emmanuel nővér +



Medjugorje Hangja  Nr. 62  |  2013. Március

|  8 |

1. »Drága Gyermekeim! Üzenetet kívánok adni nektek s
ezért azt kérem tőletek, fogadjátok el üzeneteimet és
éljétek azokat. Drága gyermekeim, szeretlek bennete-
ket, s ezt az egyházközséget különleges módon kivá-
lasztottam. Kedvesebb nekem, mint a többi és mindig
szívesen jövök ide, amikor a Mindenható elküld. Ezért
kérlek benneteket, hallgassatok rám! Drága gyerme-
keim, hallgassatok üzeneteimre, hogy ez a javatokra
válhasson! Köszönöm, hogy követtétek hívásomat!«

(1985. március 21.)

2. Mária szól hozzánk, mert szeret minket. Édesanyaként sze-
reti gyermekeit és mi mindannyian a gyermekei vagyunk.
Szíve mélyéből fakadó szeretetével áthatott üzeneteket
küld nekünk. Beszédével válaszra késztet minket. Még ha
eleinte habozunk is, elkerülhetetlen számunkra, hogy sze-
retetteljes szavaira válaszoljunk. Mária lelki úton hozza vi-
lágra gyermekeit. Szavait és szeretetét használja fel arra,
hogy gyermekei szívében megérlelje a választ. Ha az em-
ber beszél, válaszra vár, és elhallgat, ha nem kap választ.
Isten szól hozzánk s ezáltal újjáteremt minket. Ez Mária
szavaira is érvényes, hiszen Isten felhatalmazta őt arra,
hogy szóljon gyermekeihez. Mária a szavaival ösztönöz
bennünket s türelmesen vár mindaddig, amíg szívünk vá-
laszt nem talál. Isten Igéje, amelyet a Földre küldött, nem
némul el anélkül, hogy gyümölcsöt ne teremne. Isten Igéjé-
nek megvan a maga törvénye, ami arra irányul, hogy for-
mát öltsön az emberekben és őket az új Ige hirdetőjévé te-
gye. Isten szavát minden ember megtestesítheti és hirdető-
jévé válhat annak, ha nyitott szívvel áll elé. Mária különös
módon nyílt meg Isten szava előtt, ezért szólhat hozzánk.
Mindenki, akit áthatott az Ige és elkezdett e szerint élni,
hasonlóvá válik ahhoz, aki az Igét kinyilvánította neki,
mert képmásává válik. Hallgatni az Igét, elfogadni azt,
válaszolni rá és eggyé válni vele - ez az üdvösségünkhöz
vezető út. Manapság sokan nem hallják meg a hívó szót és
mivel nem is adják át, némák maradnak. Ez lehet az alapja
a sok meghasonlásnak és annak, hogy sokan úgy érzik,
hogy nem értik meg és elutasítják őket.

3. Isten Mária által szól hozzánk. Általa öltött testet Isten sza-
va. Mária testesíti meg azt a legszebb szót, amit Isten a vi-

Hogy javatokra
szolgáljon

lághoz intézett. Ez nem más, mint az anyai szó, amely már
oly sokakat megtérésre indított. Isten Mária által nyilatko-
zik meg, ezért nevezzük a Szűzanyát tanítónknak, új Te-
remtménynek, új Csillagnak, aki Isten terveiről hírt ad.
Mária hív, hogy egy új korba kísérjen bennünket. Ez a kor
jó lesz, ha elfogadjuk a Kiválasztottal a választást, a Szent
Szűzzel a Megtestesülést, a hívővel a hitet, az élet és min-
den élő Anyjával saját és embertársaink életét. Éppúgy,
mint Máriának, nekünk is szem előtt kell tartanunk az
egyetlen célt: Isten Igéjét másoknak továbbadni. S ez az
Ige új eget és új földet fog teremteni.

4. „Jézus tovább folytatta: Aki szeret engem, megtartja tanítá-
somat. Atyám is szeretni fogja őt, hozzá megyünk és benne
fogunk lakni. Aki nem szeret engem, tanításomat nem tartja
meg. A tanítás, amit hallotok, nem az enyém, hanem az
Atyáé, aki küldött engem. Ezeket akartam nektek mondani,
amíg veletek voltam. A Vigasztaló pedig, akit az Atya a ne-
vemben küld, megtanít majd mindenre és eszetekbe juttat
mindent, amit mondtam nektek.” (Jn 14,23-26)

Ha segítetek, 
szeretettel tegyétek

1. »Drága Gyermekeim! Ma arra hívlak meg benneteket,
hogy a kis áldozatokkal éljétek a nagyböjtöt. Köszönetet
mondok nektek minden értem hozott áldozatért. Drá-
ga gyermekeim, éljetek továbbra is így és szeretettel
segítsetek nekem az áldozathozatalban. Isten megfog
jutalmazni ezért benneteket. Köszönöm, hogy követté-
tek hívásomat!« (1986. március 13.)

2. Aki szeret, készen áll arra is, hogy a másikért minden el-
képzelhető helyzetben mindent megtegyen. Ha valamilyen
nehéz helyzetről van szó, vagy ha valaki másokért minde-
nét, sőt az életét is kész feláldozni, akkor ez áldozatnak ne-
vezhető, bár az „áldozat” szót nem kell feltétlenül valami-
lyen nehéz és kellemetlen dologgal összekapcsolni. A sze-
retet mértékétől függ, hogy valamit áldozatként fogunk-e
fel. A böjti időben a keresztények mindig a szenvedő Krisz-
tust tartják szemük előtt, aki életét adja, a keresztet hordoz-
za, és meghal a kereszten. Ezzel szeretetének nagy bizonyí-
tékát szolgáltatta számunkra. Feláldozta magát értünk. Sze-
retete, amelyet ezzel az áldozattal bizonyít, arra kell, hogy
indítson mindenkit, aki hisz benne és szereti, hogy úgy sze-
ressen, ahogy Ő.
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3. Mária Jézushoz vezet bennünket. Ő nem mehet el amellett
a szenvedő Jézus mellett, akivel együtt szenvedett, s akinek
bebizonyította, hogy iránta való szeretetből milyen áldozat-
ra képes. A böjt a megtérés ideje, annak az ideje, hogy le-
vetkőzzük az önzést, a gőgöt, a bűnöket és minden más
rosszat. A böjti időben új szeretet lángol fel a keresztény
eszmények iránt, amelyekért érdemes mindent Krisztusnak
áldozni. De ahhoz, hogy ez tudatosodjék bennünk, a szen-
vedő Krisztust kell szem előtt tartanunk. Aki nem áll ké-
szen teljes szívvel, hogy feláldozza idejét, tulajdonát és sa-
ját magát, azt nem járhatja át a böjt új szellemisége. Mária
áldozathozatalra szólít fel minket, s anyaként jutalmat is
ígér nekünk. Isten meg fogja jutalmazni azokat, akik sze-
retetből áldozatot hoznak. Mária tudja, hogy leginkább ak-
kor hajlunk a szeretetre és az áldozatra, ha jutalommal ke-
csegtetnek érte. Legnagyobb jutalmunk az lesz, hogy min-
denek felett szerethetjük Istent, szeretjük magunkat, és fe-
lebarátunkat is úgy szeretjük, mint magunkat. Nem szabad
elfelejtenünk, hogy Mária megköszöni szeretetünket és ál-
dozatunkat. Nem is annyira azt köszöni meg, hogy érte tet-
tünk valamit, sokkal inkább azért mond köszönetet, hogy
segítettünk neki abban, hogy mindent megtehessen értünk.
Vitathatatlan, hogy szeretetünkkel és áldozatunkkal legin-
kább magunknak segítünk, mert ezáltal növekedhetünk ke-
resztényként és emberként, s Isten gyermekeként egyre ha-
sonlóbbá válhatunk ahhoz a képhez, amely szívünkbe van
vésve.

4. „Áldott legyen az Isten, Urunk Jézus Krisztus Atyja, az ir-
galom Atyja és minden vigasztalás Istene. Ő vigasztal meg
minket minden szomorúságunkban, hogy mi is megvigasz-
talhassunk szomorúságukban másokat azzal a vigasztalás-
sal, amellyel Isten vigasztal meg minket. Amilyen bőven
részesedünk Krisztus szenvedéseiben, olyan bőven árad
ránk Krisztus által a vigasztalás is.” (2Kor 1,3-5)

A legnagyobb áldozat
a szeretet

1.  »Drága Gyermekeim! Szeretnék nektek megköszönni
minden áldozatot és a legnagyobb áldozatra kérni ben-
neteket: a szeretet áldozatára. Szeretet nélkül nem
tudtok engem és Fiamat elfogadni. Szeretet nélkül nem
tudjátok hirdetni tapasztalataitokat másoknak. Ezért
szólítalak fel benneteket, hogy élesztgessétek maga-
tokban a szeretetet. Köszönöm, hogy követtétek hívá-
somat!« (1986. március 27.)

2. A böjti időben idén is arra kapunk felszólítást, hogy életün-
ket egy új törvénynek rendeljük alá - a szeretet törvényé-
nek. Két héttel ezelőtt arra hívott minket az Istenanya, te-
gyünk mindent szeretettel, s hogy a segítségben is enged-
jük működni a szeretetet. A nagyböjt kezdetén arra kér ben-
nünket, hogy szeretetből áldozzuk fel magunkat, szeretet-
ből gyakoroljuk a lemondást, és szeretetből böjtöljünk,
mert csak a szeretet által nyerik el ezek a dolgok valódi ér-
téküket. Megdöbbentőek a fenti üzenet szavai: „A legna-
gyobb áldozat a SZERETET.” Ahhoz, hogy ezt az üzenetet
megértsük, meg kell tanulnunk másképpen gondolkodni.

Az „áldozat” szó számunkra valami nehezet, gyötrelme-
set jelent, mert még nem tanultuk meg, hogy saját szemé-
lyünket és szükségleteinket háttérbe szorítsuk, Istent és em-
bertársainkat előtérbe állítsuk. Bár az „áldozat” szó az álta-
lános nyelvhasználatban inkább negatív jelentéstartalmú,
mégis, ha tudatosodik bennünk, hogy valaki feláldozta ma-
gát értünk, a hála, a szeretet, a boldogság és a biztonság ér-
zése mozdul meg a szívünkben. A másik ember áldozata
által tudatosodik bennünk a saját életünk értéke, s bizonyí-
tékot szerzünk a szeretetről. Hogyan lehet a szeretet a leg-
nagyobb ÁLDOZAT, ha az embert mégis boldoggá teszi,
s fájdalmait csillapítja? Miután a szerető ember megkísérel-
te, hogy átgondolja ezeket a kérdéseket, érzéseit elemezze,
s következtetést vonjon le, végül fel fogja ismerni, hogy az
áldozat szeretetté, s a szeretet a legnagyobb ÁLDOZATTÁ
változott. Aki nem szeret, nem tud áldozatot hozni, és aki
nem áldozza fel magát, nem tud növekedni a szeretetben.
Ha az ember növekszik a szeretetben, az áldozat a legna-
gyobb szeretet kifejezőjévé válik, a szeretet pedig képessé
tesz az áldozathozatalra.

3. Az Istenanya Jézus édesanyja és nevelője volt. Együtt él-
tek, és Mária megtanította a legnagyobb áldozatra, a szere-
tet áldozatára. Ahogy Mária nem fogadhatta Jézust szeretet
nélkül, úgy mi sem fogadhatjuk magunkba Jézust a szeretet
kegyelme nélkül. Mária tudja ezt. A mi tapasztalataink,
tanúságunk a szeretetről fénnyé, úttá és igazsággá fognak
válni a többiek számára. Aki szívében hordozza a szere-
tetet, mindent a szeretet áldozatává változtat. Az áldozat
pedig eltávolít bennünket a bűntől és a haláltól, és az Életet
ajándékozza nekünk.

4. „Szeretteim, szeressük egymást, mert a szeretet Istentől
van. Mindaz, aki szeret, Istentől született és ismeri az Is-
tent. Aki nem szeret, nem ismeri az Istent, mert az Isten
szeretet. Isten szeretete abban nyilvánul meg, hogy egyszü-
lött Fiát küldte a világra, hogy általa éljünk A szeretet eb-
ben mutatkozik meg: Nem mi szerettük Istent, hanem Ő
szeretett minket és elküldte Fiát engesztelő áldozatul bűne-
inkért.” (1Jn 4,7-10)
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Medjugorje, 2013. február 25.
„Drága gyermekek! Ma is az imádságra hívlak benneteket.
A bűn a földi dolgok felé húz titeket, én pedig azért jöt-
tem, hogy a szentség és az isteni dolgok felé vezesselek
benneteket, de ti küzdötök és energiátokat a bennetek
lévő jó és rossz közötti harcra pazaroljátok. Ezért gyerme-
keim, imádkozzatok, imádkozzatok, imádkozzatok
mindaddig, míg az imádság örömmé, az életetek pedig
egyszerű Isten felé haladássá nem válik. Köszönöm, hogy
válaszoltatok hívásomra.”

Drága Testvéreim a mi nagy imacsaládunkban!

Az Egyházban átélt események erősen megráztak bennün-
ket. Hogy megmozdult bennünk a szívünk és a lelkünk, ami-
kor hallottuk, hogy a pápánk, XVI. Benedek visszavonhatatla-
nul lemond pápai szolgálatáról.

A szívekben felébredt a meglepetés és a kérdések – mi tör-
ténik valójában az Egyházzal? Mi vezette Őt el erre az elhatá-
rozásra? Ettől a különleges bejelentésétől, a szolgálat valódi
befejezéséig a Pápa bölcsen vezette az Egyházat. 

Ez a rövid idő alatt, ettől a szimpatikus Tibériási aggas-
tyántól többet tanultunk, mint a könyveiből: Csodálatos Ke-
reszténynek és az Egyháza tagjának lenni, amelynek élén a
gigantikus Benedek áll.

Ő kitartóan Mesterére, Jézus Krisztusra mutat és a Szent-
lélekre, aki vezet bennünket.

Az emberek kilátástalan helyzeteket hoznak létre. Az em-
berek saját magukat kihirdetik vezetőkké, elsőkké, megfeled-
kezve az Egyház titkáról, melyet Jézus nem hagy el. 

Ő aludhat a párnáján, de a kellő időben parancsol a vihar-
nak és a hullámzó tengernek, hogy ne ártson a tanítványok-
nak. Milyen hathatósan ezt kiemelte XVI. Benedek pápa
amikor az emberekkel találkozott. S olyan jól készített fel
minket erre, hogy szinte Krisztus jelenlétét érinthettük ko-
runkban. 

A Római püspök és Péter utódja a csend és az imába vonul
vissza, hogy számunkra jel és példa legyen arra, miként fejez-
hető be a karrier és hogyan kell megélni az öregséget a leg-
biztonságosabb közösségben, Istennel.

A mi drága Pápánk, látszólag korunk minden megoldatlan
kérését, és minket is a jóságos Istenre bízott, akit kérni fog a
mi békénkért és a küldetésünkért, különösen most, a hit évé-
ben. 

A Szentatya hirdette, és nyitotta meg a hit évét, s továbbra
is éli a magányban és a kolostori elzártságában. Tőle hallottuk,
ugyan úgy mint a tanítványok Fülöp Cezáreában a választ,
melyet az Atya kinyilvánított. Értjük, hogy azt tette és mondta,
amit az Atya kinyilatkoztatott neki.

Köszönetet mondunk Neked, Szentatya mindenért, amit
láttunk és hallottunk Tőled. Ebben a tekintetben az Egyházra,

Jozo atya katekézise
2013. február

A Szűzanya éves jelenése Mirjana Dragićević-Soldo 
látnoknak 2013. március 18 -án

„Drága gyermekek! Arra hívlak benneteket, hogy teljes biza-
lommal és örömmel áldjátok az Úr nevét és napról napra
szívből adjatok hálát neki nagy szeretetéért. Fiam szeretete
által, amelyet a kereszttel megmutatott, lehetővé tette, hogy
minden meg legyen nektek bocsátva, hogy ne kelljen szé-
gyenkeznetek, elrejtőznötök és, hogy félelemből ne nyissátok
ki szívetek ajtaját Fiam előtt. Ellenkezőleg, gyermekeim, en-
gesztelődjetek ki a Mennyei Atyával, hogy úgy szerethessétek
meg önmagatokat, mint ahogy Fiam szeret benneteket. Ha
majd megszeretitek önmagatokat, akkor szeretni fogjátok a
többi embert is és meglátjátok bennük Fiamat, és megismeri-
tek szeretetének nagyságát. Hitben éljetek! Fiam általam ké-
szít fel benneteket azokra a művekre, amelyeket általatok akar
véghezvinni és amelyek által, meg akar dicsőülni. Adjatok
hálát neki! Különösen mondjatok köszönetet a pásztorokért,
közbenjáróitokért a Mennyei Atyával való kiengesztelődés-
ben. Én köszönetet mondok nektek, gyermekeimnek. Köszö-
nöm nektek.”
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a Vatikánra és a pápára vártuk a Szűzanya üzenetét, mely
fényt hozhatna és választ sok kérdésre.  Az üzenet tudat alatt
emlékeztet a part menti kérdésre: „Fiaim, nincs valami enni-
valótok?” „Nincs” - felelték. Erre azt mondta nekik: „Vessé-
tek ki a bárka jobb oldalán a hálót, s ott majd találtok.” Kive-
tették a hálót, s alig bírták visszahúzni a tömérdek haltól. (Lk
21,5-6)

A Béke Királynő üzenete olyan időben adatott nekünk,
amikor azt tudatosítjuk, hogy nem úgy mennek a dolgok,
ahogy azt szeretnénk, hogy az események nem várt módon
alakulnak. Sikertelenségeink sötétjében érthető hangon szólít
meg az Anya: „Ma is az imádságra hívlak benneteket”.

A pápa itt hagyott minket és az imádságba húzódott el.
Úgy tűnhet, mintha a pápa e választása értelmetlen lenne. Va-
lójában nem ez e a legnemesebb útja és válasza az embernek
és a Pápának: az ima?

Mindaz, ami nem volt megoldható beszélgetésekkel és le-
velezéssel, sikerül az imával. Ez az idő az ima ideje. Ne azt
magyarázzuk, hogy mit csináltunk „egész éjjel”. Ez az idő
olyan, amikor teljes szívvel és hittel azt kell tennünk, amire
az Anya meghív  - az imádkozásra!

A böjti idő és az üzenet közösségben vannak. Tekintetünk
összpontosított a szenvedő Jézusra, a keresztre feszített Ki-
rályra, az utolsó vacsora asztala mögötti Jézusra, a Getsze-
máni kertben vérrel verejtékező Jézusra. Királyunk ébrezget
minket, hogy legyünk a virrasztásban és az imában aktívak, 
s elmélkedjünk a Mester útján és példáján.  S meglátjuk, hogy
a hűségben és szeretetben csak azok maradtak meg, akik vir-
rasztottak és imádkoztak. 

Az üres hálók nem tudták eltanácsolni Pétert és a tanítvá-
nyokat, hogy engedetlenek legyenek és ismét meg ne próbál-
ják kivetni a hálót, ahogy azt a Mester kérte tőlük. Nem gon-
doljuk, hogy az imára való ismételt hívás elcsépelt üzenet len-
ne. Nem, nem az! Az üzenet mögött Ő áll, aki imára hív: a
Béke Királynője. Az ima olyan nekünk ajándékozott háló,
amely sokoldalú és erős.

Testvéreim, kezdjünk el imádkozni, ami annyit jelent,
hogy vessük ki  a megtérés és az evangelizáció hálóját! Higy-
gyük el, hogy az imában, térden állva,  az Atyával való  beszél-
getésben vagyunk a legbiztosabbak, legokosabbak, legna-
gyobbak. Engedjük el kezeinkből ami „materiális”, ami lehe-
tetlenné teszi kezeinket imára kulcsolni. Az ima, és az Isten-
nel való gazdag találkozáson kívül, minden más szükségtelen.
Ez a szentség útja. Szentségi életünk és Isten Igéje, ezek azok
az Isteni dolgok, melyekkel élünk és megvalósítjuk életünk
szentségét. Oly sok időt és energiát pocsékolunk arra, ami
nem Isteni.

Itt most nem csak fiataljaink rossz szexuális neveléséről
van szó, hanem a pornográfia özönéről a TV-ben, sajtóban és
minden médiában. Olyan érzésünk van, mintha Szodoma és
Gomorán mennénk át. Úgy élünk, mintha Jézus nem is létez-

ne. Mintha Őt nem érintenék a mi reakcióink, beszélgetése-
ink, hosszú vitáink, s üres magyarázkodásaink.  A mi hálóink
üresek!

Mi viszont halljuk a hangot: „Drága gyermekek! Ma is az
imádságra hívlak benneteket. A bűn a földi dolgok felé húz
titeket, én pedig azért jöttem, hogy a szentség és az isteni dol-
gok felé vezesselek benneteket. Ezért gyermekeim, imádkoz-
zatok, imádkozzatok, imádkozzatok mindaddig, míg az
imádság örömmé, az életetek pedig egyszerű Isten felé hala-
dássá nem válik.”

Ez az a jobb oldalra való lépés – az a tapasztalat, mely hi-
ányzott nekünk. A háló jobb oldalra való kivetése, ahol az
eredmény fenséges, isteni. 

A Szűzanya ismét megmutatta halaszthatatlan küldetésün-
ket és összehasonlíthatatlan meghívásunkat, vagyis meghí-
vást az imára és üzeneteinek megélésre. Ennek a mi meghívá-
sunknak erős fény adatott a Szentatya döntése: hogy mindent
elhagyjon, és az imában megszentelődjön. Korunkban nincs
szükségünk és ne is keressünk hathatósabb példát ennél.

A HIT ÉVE VAN. Nincs problémánk a tudománnyal és
az írással, hanem az élettel. Családjainkból elveszet az ima –
az egyensúly. Hálóink üresek, s minden beleesett a tengerbe,
mint az átok. Meghívottak vagyunk fényt adni és válaszokat. 
Mindenkinek ezt megadni az ima által, amely megváltoztatja
a világot s mindenkinek áldást biztosít.

Ebben a hónapban a következő szándékokra fogunk imád-
kozni:
1. Korunk Egyházért, hogy el ne veszítse a kapcsolatot Mes-

terével és Kormányzójával. Jozef Ratzinger őszentségéért,
a volt pápáért, hogy az Ige, mely általa adatott az Egyház-
nak még termékenyebb legyen a mi szíveinkben. Az új
pápáért, hogy a Szentlélek vezesse, hogy minden ember
szívét megnyerje az Evangélium és az Úr számára.

2. A látnokok és családjaikért, hogy mindazok számára, akik
Medjugorje - ba érkeznek erős példaképek legyenek. A
Medjugorje - i plébánia híveiért, hogy olyanok legyenek
mint az első Egyház, az első keresztények, akik összetartó
és példás keresztény életet éltek. Hogy példájukkal meg-
mutassák és megtanítsák a zarándokokat a szentséget és
a keresztény család magasztosságát a szent házasságban.

3. Medjugorje összes felelőseiért, a gyóntató papokért, hogy
a jóságos Mennyei Atya Arcának tanúi legyenek. Minden
betegért, s azokért, akik kegyelmet kérnek, hogy megle-
gyenek hallgatva. A Béke Királynőjének jelenléte és a kí-
sérő jelek, a megtérés kegyelmi gyümölcsei kísérjék a
plébániát, zarándokokat és az egész Egyházat. 
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Meghívó

„Azért jöttem, hogy a szentség és az isteni dolgok
felé vezesselek benneteket”

(A Szűzanya 2013. február 25-i üzenetéből)

Vendégünk: Fra Marinko Šakota, 
Medjugorje plébánosa

A Béke Királynője, égi Édesanyánk már majdnem harminckét esztendeje fáradhatatlanul hív bennünket a Jézushoz vezető
útra, a szentség útjára. Utolsó üzenetében is imádságra hív és azt mondja: „Drága gyermekeim imádságotok és böjtötök által
Fiam el fogja űzni  keresztjével a sötétséget… és erőt fog adni az új élethez.” Imatalálkozóink alkalmával Marinko atya, a
Szűzanya hiteles apostola lesz segítségünkre, hogy megértsük és életté váltsuk Édesanyánk, Mária üzenetei.

2013. április 19. péntek, Nagykanizsa (Jézus Szíve templom, Deák tér 4.)
17:00 Rózsafüzér
17:30 Előadás – Katekézis
18:30 Rózsafüzér
19:00 Szentmise
20:00 Szentségimádás 

2013. április 20. szombat, Esztergom (Belvárosi Templom, IV. Béla u. 3.)
16:00 Rózsafüzér
16:30 Előadás – Katekézis
17:30 Rózsafüzér
18:00 Szentmise
19:00 Szentségimádás

2013. április 21. vasárnap, Budapest (Magyarok Nagyasszonya templom VIII. kerület, Rezső tér)
16:00 Rózsafüzér
16:30 Előadás – Katekézis
17:30 Rózsafüzér
18:00 Szentmise
19:00 Szentségimádás  

2013. április 22. hétfő, Miskolc – Vasgyári Templom
17:00 Rózsafüzér
17:30 Előadás – Katekézis
18:30 Rózsafüzér
19:00 Szentmise
20:00 Szentségimádás


